
 

 

 

 

UCHWAŁA NR XI/109/2011 

RADY MIEJSKIEJ W RZGOWIE 

z dnia 28 września 2011 roku 

 

 
w sprawie apelu Rady Miejskiej w Rzgowie dotyczącego reaktywowania Oddziału 

Chirurgii Ogólnej i Ortopedycznej Szpitala w Tuszynie 

 

 

      Na podstawie art. 18 ust.2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (t.j. Dz. U. z 2001r. Nr 142, poz. 1591, z 2002r. Nr 23, poz. 220, Nr 62, poz. 558, Nr 

113, poz. 984, Nr 153, poz. 1271, Nr 153, poz. 1271, Nr 214, poz. 1806, z 2003r. Nr 80, poz. 

717, Nr 162, poz. 1568, z 2004r. Nr 102, poz. 1055, Nr 116, poz. 1203, z 2005r. Nr 172, poz. 

1441, Nr 175, poz. 1457, z 2006r Nr 17, poz. 128, Nr 181, poz. 1337, z 2007r. Nr 48, poz. 327, 

Nr 138, poz. 974, Nr 173, poz. 1218, z 2008r. Nr 180, poz. 1111, Nr 223, poz. 1458, z 2009r. Nr 

52, poz. 420, Nr 157, poz. 1241, z 2010 r. Nr 28, poz. 142 i poz. 146, Nr 40, poz. 230, Nr 106, 

poz. 675; z 2011 r. Nr 21, poz. 113; Nr 117, poz. 679; Nr 134, poz. 777), art. 38 ustawy z dnia  

15 kwietnia 2011 r. o działalności leczniczej (Dz. U. z 2011 r. Nr 112, poz. 654) oraz § 26 ust.2 

pkt 4 Statutu Gminy Rzgów Rada Miejska w Rzgowie uchwala, co następuje: 

 

 

§1. Przyjmuje Apel kierowany do Marszałka Województwa Łódzkiego w sprawie 

reaktywowania Oddziału Chirurgii Ogólnej i Ortopedycznej Szpitala w Tuszynie, stanowiący 

załącznik do niniejszej uchwały.  

 

§2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Rzgowa. 

 

§3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega opublikowaniu w sposób 

zwyczajowo przyjęty. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



        Załącznik do uchwały Nr XI/109/2011 

        Rady Miejskiej w Rzgowie  

        z dnia 28 września 2011 r.  

 

Szanowny panie Marszałku. 

Zwracamy się z prośbą o pomoc w reaktywowaniu Oddziału Chirurgii Ogólnej                   
i Ortopedycznej Szpitala w Tuszynie. 

Oddział taki funkcjonował w strukturze Szpitala przez długie lata, zabezpieczając 
potrzeby zdrowotne mieszkańców makroregionu łódzkiego i cieszył się dobra opinią w 
skali kraju.  

Kilka lat temu w wyniku niefortunnej decyzji doszło do jego likwidacji, co w konsekwencji w 
znacznym stopniu utrudniło dostęp do kwalifikowanej pomocy medycznej profilu zabiegowego            
dla  mieszkańców regionu.  

Za potrzebą odtworzenia Oddziału przemawiają następujące argumenty: 

1. Zwiększona urazowość na terenach rolniczo-przemysłowych i związana z tym konieczność 
uzyskania szybkiej pomocy chirurgicznej; 

2. Struktura demograficzna mieszkańców regionu ze znacznym odsetkiem ludzi w podeszłym 
wieku, wymagających planowego leczenia zabiegowego; 

3. Rozwój infrastruktury drogowej w regionie, stwarzający potencjalne zagrożenie wypadkami,                
a nawet katastrofami w ruchu lądowym wymusza wręcz potrzebę posiadania w strukturach 
Szpitala tak sprofilowanego Oddziału, który w przyszłości mógłby zabezpieczyć te zdarzenia 
pod względem medycznym w odpowiednio krótkim czasie, gwarantując dostęp do 
kwalifikowanej pomocy medycznej i ratując życie poszkodowanym;  

4. W Szpitalu w Tuszynie istnieją dobre warunki lokalowe do ponownego uruchomienia 
Oddziału Chirurgii Ogólnej i Ortopedycznej, a  blok operacyjny dysponujący czterema salami 
operacyjnymi, mógłby być według naszej wiedzy jeszcze lepiej wykorzystany; 

5. Wieloprofilowy Szpital zlokalizowany  w pobliżu dużej łódzkiej aglomeracji miejskiej 
pozwoli odciążyć łódzkie szpitale.   
 
Panie Marszałku. 

Zbliża się okres podpisywania nowych umów pomiędzy Szpitalami, a Narodowym 
Funduszem Zdrowia.  

Ważne jest, aby z inicjatywy Urzędu Marszałkowskiego, na wniosek mieszkańców naszych 
Gmin, wzięto pod uwagę powstanie Oddziału Chirurgii Ogólnej i Ortopedycznej w Tuszynie, aby 
znalazły się możliwości przyznania kontraktu i punktów dla reaktywowanego Oddziału. 

Reaktywacja Oddziału Chirurgii Ogólnej i Ortopedycznej wzmocniłaby i ugruntowała 
pozycję Szpitala w makroregionie, jednocześnie oddalając zagrożenie likwidacji dwóch 
istniejących tutaj oddziałów zabiegowych - Chirurgii Klatki Piersiowej i Urologii. 

Gorąco prosimy, w imieniu Rady Miejskiej oraz naszych mieszkańców, o rozważenie 
naszej prośby i pomoc w jej realizacji. 

Wszak zdrowie obywateli jest najważniejsze. 

Z poważaniem 


